
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 30. april 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål AD
Ministeren bedes med henvisning til artikel ”Fjerkræfolk vil have fødevaremini-
steren tilbage på skolebænken” i Effektivt Landbrug d. 29.april 2014 redegøre
for dyrevelfærden i de forskellige produktionsformer af æg og om ministeren
er enig i at alle æg, der er produceret under lovlige forhold i Danmark og over-
holder krav til kvalitet og fødevaresikkerhed, er gode æg, som forbrugerne bør
have frit valg til.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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